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Kuntakehityslautakunta 19.05.2021 § 64

 Mäntsälän kunnan kuntakehityslautakunnalle/kunnanhallitukselle on jätetty
13.3.2021 kuntalaisaloite melutason mittaukselle ja melusuojauksen
rakentamiselle Linnamäen asuinalueelle. Aloitteessa on yhteensä 63
allekirjoittajaa.

 Liikennemelutaso huolettaa alueen asukkaita. Melu tulee pääasiallisesti
moottoritieltä, mutta melua aiheutuu merkittävästi myös rautatieltä sekä
seututieltä 140. Viereisen teollisuusalueen rakentaminen ei ole tuonut
helpotusta melutasoon. Melulla on monia vaikutuksia (mm.
asumisviihtyvyyteen, hyvinvointiin ja terveyteen). Melusuojausta ei ole
toteutettu 1990-luvulla moottoritien rakentamisen yhteydessä.
Meluongelmaan liittyvään kyselyyn on vastannut alueella 85,2 % alueen
perheistä. Melu häiritsee merkittävästi tai vähintään jonkin verran jokaista
alueella asuvaa henkilöä.

 Alueen asukkaat pyytävät Mäntsälän kuntaa suorittamaan melumittauksen
mahdollisimman pikaisesti ja riittävän laajasti koko Linnamäen
asuntoalueella sekä aloittamaan toimenpiteet melusuojauksen
tekemiseksi.

Kuntakehitysjohtajan päätösesitys

Kuntakehityslautakunta antaa vastineenaan kuntalaisaloitteeseen, että
vireillä olevan koko kunnan yleiskaavatyön yhteydessä tullaan
selvittämään mm. moottoritie- ja rautatiekäytävän melu- ja
tärinävaikutuksia vuoden 2021 aikana. Selvitystyön tuloksena selvitetään
meluarvoja sekä eri alueillle meluntorjuntasuosituksia ja
-vaihtoehtoja.Selvityksen pohjalta esitetttävät toimenpiteet tuodaan
erikseen päätettäväksi.

Lisäksi kuntakehityslautakunta lähettää asian tiedoksi
kunnnanhallitukselle.

Päätös: Hyväksyttiin esityksen mukaan.

Kunnanhallitus 31.05.2021 § 146

Kunnanjohtajan päätösesitys

Kunnanhallitus merkitsee tiedoksi kuntakehityslautakunnan 19.5.2021
antaman vastineen Linnamäen melutason mittauksesta ja



melusuojauksen rakentamisesta tehtyyn kuntalaisaloitteeseen.

Käsittely:  Kuntakehitysjohtaja Vesa Gummerusta kuultiin asiantuntijana pykälän
yhteydessä.

Päätös: Hyväksyttiin esityksen mukaan.


